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Besluitenlijst commissie Ruimte 
 

overleg Commissie Ruimte (10918\….) 

datum overleg Donderdag 4 februari 2010 van 19.30 tot 22.05 uur  

locatie Raadzaal 

aanwezig De heer A. Overheul, commissievoorzitter (raadslid VVD) 

De heer J. Andriesse, raadslid PvdA 

De heer E.J. Nieuwenhuizen, raadslid CDA 

Mevrouw W. Bambacht – de Jongh, raadslid CDA 

De heer L.D. van Lith, raadslid VVD 

De heer A.G.A. van Geijn, burgercommissielid VVD 

De heer G.J. van Weelden, raadslid SGP 

De heer H. Mulder, raadslid SGP 

De heer F.A. Beukers, raadslid lijst Beukers 

De heer C. Nijhoff, raadslid GN 

Mevrouw P. van Kuilenburg, raadslid GN 

De heer K.G. Steenbergen, raadsgriffier  

De heer F.C.M. van het Hoofd, wethouder 

De heer D. Prosman, wethouder 

 

afwezig met kennisgeving De heer G.W.M. van der Koppel, burgercommissielid CDA 

De heer T. Kool, raadslid SGP 

De heer B. Oudenaarden, burgercommissielid PvdA 

 

 

1. Opening 

 

- De voorzitter opent de vergadering. 

2. Spreekrecht burgers 

 

- Er is in deze commissievergadering gebruik gemaakt van het spreekrecht door: 

1. Mevrouw A. Groeneveld, namens Tennisvereniging Ophemert m.b.t. agendapunt 4 

3. Vaststelling agenda 

 

- De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

 

4. Presentaties 

 

- Er is in deze commissievergadering een presentatie gehouden over: 

1. project Slingerbos door Mevrouw Haverkort (bureau Sonsbeek) 

 

5. Besluitenlijst van de vergadering van 7 januari 2010, inclusief lijst met toezeggingen 

 

- De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 

- Naar aanleiding van de besluitenlijst: 

� De heer Nijhoff (GN) haalt Natura 2000 weer aan. 

� Hierop discussieert de commissie door over Natura 2000. 

� De heer Van de Geijn (VVD) vraagt de wethouder om nog eens een brief te schrijven 

aan de gedeputeerde, waar hij de bezwaren van de agrariërs uit onze gemeente bij 

de provincie in ondersteunt. 

� Toezegging wethouder Prosman: zegt dat de verzoeken van de agrariërs destijds 

niet zijn afgewezen op basis van Natura 2000, maar op basis van de 

Natuurbeschermingswet. Wel zal hij nog een brief schrijven naar de 
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verantwoordelijke gedeputeerde van de Provincie Gelderland, waarin hij de 

gevoelens van deze raad m.b.t. deze handelswijze van de provincie zal weergeven. 

Een kopie van de verzonden brief zal worden verstrekt aan de raad- en 

commissieleden.  

� De heer Nijhoff (GN) vraagt OF de Belangenvereniging Hellouw al heeft gereageerd 

naar de wethouder over de uitkomst van haar ledenraadpleging m.b.t. de ontstane 

situatie. 

� Wethouder Prosman zegt inderdaad gesproken te hebben met DBV Hellouw, daar is 

een gespreksverslag van gemaakt. De DBV legt de uitkomst van dit gesprek nu voor 

aan haar leden en rapporteert dit terug naar de gemeente. Daarna komt hij hiermee 

terug bij de commissie en/of raad. 

� Mevrouw Van Kuilenburg (GN) zegt dat de bestrating Hoenderkampen 

(waterberging) nog niet af is. 

� Wethouder Prosman antwoord dat de vorstperiode nu voorbij is, dus verwacht hij dat 

de bestrating nu afgemaakt gaat worden. 

� De heer Nijhoff (GN) spreekt wethouder Van het Hoofd erop aan dat hij nog steeds 

geen contact heeft gezocht met de mensen uit Waardenburg. Hij heeft dit nu al een 

paar raadcycli achtereen toegezegd, maar het gesprek heeft nog steeds niet 

plaatsgevonden. Ook hij als raadslid heeft hier last van, de geloofwaardigheid is in 

het geding. 

� Toezegging wethouder Van het Hoofd: volgende week zal hij het gesprek met deze 

mensen door het bestuurssecretariaat laten plannen. 

� De heer Van Weelden (SGP) zegt dat bij 7.1 in de vorige vergadering het niet om het 

Molenveld, maar om de Meikampgraaf ging. 

� (naschrift raadsgriffier: het punt 7.1 stond geagendeerd voor de bespreking van het 

“memo en het plan van aanpak Windmolenpark Molenveld”. De verwarring is 

ontstaan, doordat de heer Andriesse, verderop in de discussie over het 

windmolenpark, de wethouder OOK vroeg hoe zich dit plan van aanpak Molenveld 

verhield met de 2
e
 binnengekomen aanvraag voor een Windmolenpark 

Meikampgraaf”. M.i. staat “molenveld” daarom juist weergegeven in de besluitenlijst.) 

 

6. Lijst Ingekomen stukken en Mededelingen 

 

1. Lijst ingekomen stukken (zie lijst ingekomen stukken voor de Raad) 

Advies commissie: de lijst ingekomen stukken, voor wat betreft de stukken bestemd voor de 

raadsadviescommissie Ruimte kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

2.  Mededelingen  

• Algemene mededelingen portefeuillehouders 

o Wethouder Prosman zegt dat zijn ene mededeling al is besproken bij punt 5, te weten het 

gesprek met de DBV-Helouw. 

o Wethouder Van het Hoofd zegt dat de rotonde nabij Hellouw is aangemeld voor subsidie uit 

een pot van de NUON. Momenteel is al 50% aan subsidie voor deze rotonde beschikbaar, 

wat een totale investering zal vergen van € 1.000.000,00. 

o Wethouder Van het Hoofd vertelt dat er een memo in het college is besproken, waarin 

oplossingen zijn aangedragen voor het verhogen van de verkeersveiligheid op de dijken. Dit 

memo wordt omgebouwd tot een raadsvoorstel, die daarna aan uw commissie en raad ter 

besluitvorming zal worden voorgelegd. Gedacht wordt om een proefproject te starten nabij 

Varik en daar een strook dijk in te richten als 30-km-zône. Dit is al gerealiseerd nabij 

Haaften en is daar positief ontvangen. Ook zal het verlichtingsplan hierop aansluiten. 

o De heer Mulder (SGP) wil dan ook graag pleiten voor een extra lantaarnpaal tussen Varik 

en Ophemert in het verlichtingsplan. 

o De heer Nieuwenhuizen (CDA) zegt al vaker aandacht te hebben gevraagd over de 

ontoereikende verlichting binnen de bebouwde kom van Varik. Neem dat dan nu ook mee in 

het verlichtingsplan. 

o Wethouder Van het Hoofd zegt dat het verlichtingsplan nagenoeg gereed is, het wel wat 

gaat kosten, maar de veiligheid in Neerijnen zal vergroten. 

• Mededelingen commissieleden: geen 



 

Besluitenlijst commissie Ruimte 4 februari 2010, Pagina 3 van 4 

• Mededelingen vanuit de regio: geen 

 

7. Stukken ter bespreking 

 

- geen 

  

8. Stukken ter advisering 

 

1. Voorstel tot het vaststellen van de Structuurvisie Neerijnen deelproduct 1 (inventarisatie,  

 knelpunten en keuzes als opmaat naar een ontwerp structuurvisie). OP basis van deelproduct 1 

een externe consultatieronde op te starten (2010-02-8460) 

• De heer Mulder(SGP) vraagt OF het mogelijk is dat hij een kleurenkopie van de 

Structuurvisie kan ontvangen. 

• De heer Beukers (lijst Beukers) ondersteunt dit verzoek van de heer Mulder en zou ook 

graag een exemplaar ontvangen. 

• Toezegging raadsgriffier: het betreft hier een lijvig document van liefst 101 pagina’s, 

daarom is voor deze vorm gekozen. Aan uw wensen zal tegemoet worden gekomen, 

door iedere raadsfractie 1 kleurenexemplaar van de Structuurvisie Neerijnen te 

verstrekken. 

• Diverse commissieleden vullen punten aan uit de Structuurvisie en geven aan welke 

punten nu niet in de structuurvisie zijn opgenomen, maar daar in hun ogen wel in thuis 

horen. 

• Toezegging wethouder Prosman: hij is blij met de ingebrachte punten, heeft ze allemaal 

genoteerd en zal ze in een document toevoegen aan de voorliggende Structuurvisie. Een 

afschrift van dit documentje zal hij aan de raad- en commissieleden doen toekomen. 

Advies commissie: dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

2. Voorstel tot het in overeenstemming met art. 6.12 lid 2 Wro af te zien van het opstellen van een 

exploitatieplan en het ongewijzigd vaststellen van het bestemmingsplan “Landgoed Heuvelbosch” 

(2010-02-4273)  

• De heer Nieuwenhuizen(CDA) vraagt naar de inhoud van pagina 12 uit de notitie. Deze is 

blanco, maar wordt wel genoemd in de inhoudsopgave. 

• Toezegging raadsgriffier: ook het ter inzage liggende exemplaar in de raadsmap heeft 

een blanco pagina 12. Er zal voor worden gezorgd dat begin volgende week alle raad- en 

commissieleden een nieuw volledig gekopieerd exemplaar ontvangen. 

• De heer Nieuwenhuizen (CDA) vraagt OF de openstelling voor publiek van het Landgoed 

Heuvelbosch in het bestemmingsplan (met de eigenaar) goed is geregeld. 

• Toezegging wethouder Prosman: hij gaat na OF er regelgeving is voor openstelling van 

een privaat Landgoed en OF dit nog moet worden ingebracht bij dit bestemmingsplan. 

Ook zal hij de bepaling van 45 m² laten vervallen en dit aanpassen. 

Advies commissie: dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd 

 

3.  Voorstel tot het ontvankelijk en ongegrond verklaren van de ontvangen zienswijzen en het  

 bestemmingsplan “Partiele herziening bestemmingsplan Buitengebied” vast te stellen  

 (2010-02-8390) 

Advies commissie: dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

4. Voorstel tot het vaststellen van deel 1 Nota bovenwijkse zaken. In te stemmen met deel 2 en 

deze jaarlijks te actualiseren. De bijdrage per m2 bouwgrond voor bovenwijkse investeringen 

vooralsnog te handhaven op € 15,00 (2010-02-00099) 

Advies commissie: dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

9. Rondvraag 

 

- De heer Andriesse (PvdA) stelt vragen over het zoutstrooien. 

- Wethouder Van het Hoofd beantwoordt deze en zegt tevens dat het strooi- en veegbeleid 

nog dit jaar ter actualisatie terug komt in de raadsadviescommissie. 
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- Mevrouw Van Kuilenburg (GN) komt nog terug op de lijst Toezeggingen. Daarin staat 

een toezegging open over de beantwoording van de brieven van bewoners van de 

Fauststraat Waardenburg over o.a. het parkeerprobleem. De bewoners hebben 

inmiddels een brief ontvangen, maar niet alle vragen en/of opmerkingen zijn van een 

passende reactie voorzien. Vooral de maatregelen die nodig zijn om ook de hulpdiensten 

goede doorgang te verlenen ontbreekt. 

- Wethouder Van het Hoofd: bij de beantwoording van de brief is ambtelijk naar afspraak 

gehandeld. De situatie ter plaatse is op dit moment niet helemaal duidelijk, maar dat er in 

dat gedeelte van de wijk iets moet gebeuren aan de parkeerproblematiek is wel bekend. 

- Toezegging wethouder Van het Hoofd: de gezonden brief aan de bewoners zal vanuit het 

bestuur worden ondersteund met een mededeling dat er iets aan dat parkeren in die wijk 

moet gebeuren. Hiervoor gaat hij een plannetje maken, in overleg met de bewoners die 

overigens ook zelf een eigen verantwoordelijkheid hebben in deze. Dat plan hoopt hij net 

voor of in de zomer gereed te hebben. 

 

- De heer Nijhoff (GN) vraagt wanneer de sloothopen weggehaald worden. 

- Wethouder Van het Hoofd antwoord dat het Waterschap hier net mee is begonnen. 

 

10. Sluiting  

 

- De voorzitter sluit de vergadering om 22.05 uur. 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van commissie Ruimte op 25 maart 2010, 

 

De raadsgriffier,     De voorzitter, 

 

 

 

 

 

K.G. Steenbergen     A. Overheul 


